
Zápis z jednání osadního výboru 
Pěkov - 01/2013 

Datum: 12.února 2013 od 18,00 hodin 

Přítomni: Ing.Marel, p.Biško, p.Kaufman, p.Kozár, p.Vacek 

Omluveni: p.Denygr, p.Friml 

Hosté: Mgr.Škop - místostarosta, p.Thér Miloš, p.Hofmann Milan 

Program jednání: 

1) Souhlas s odkupem hřiště pod Obšárem  

OV Pěkov souhlasí s odkupem hřiště pod Obšárem z majetku Města Police nad Metují. 

Toto řešení připravili jednatelé SK Pěkov s vedením Města ke konci minulého roku. 

Zástupci SK Pěkov předali vizi další rozvoje hřištěv budoucnosti.  

2) Optický kabel - Telefónica ČR  

OV Pěkov souhlasí s návrhem uložení optického kabele k napojení vysílače Telefónica Czech 

Republic v Pěkově.  

3) Žádost o prodej části pozemku p.č. 408/4 na Honech - p.Kohoutek Rostislav 

Pan Rostislav Kohoutek, bytem Staškova 24, Mohelnice, požádal Město o prodej části po-

zemku p.č.408/4 v k.ú. Pěkov/Hony. OV Pěkov souhlasí s celkovým řešením navrženým 

stavební komisí, které uvedla ve svém zápise č.12/2012 ze dne 3.prosince 2012. 

4) Odkup pozemku kat.č. 57 - p.Boušek Radim 

OV Pěkov nesouhlasí s prodejem části pozemku kat.č. 57 p.Bouškovi. Na zmíněném území 

se nachází opěrná zeď, přípojka vody a odpad ze septiku. Hofmannovi se celou dobu starali o 

pozemek v domnění, že jsou majiteli. V budoucnu by měli zájem o pronájem nebo koupi.  

5) Eltym - posunutí sloupu na pozemku p.č. 17/2 

OV Pěkov nesouhlasí s plánovaným posunutím sloupu, které připravuje firma Eltym Hronov. 

Podle majitele sousedního pozemku p.Théry by plánovaným posunutím došlo k poškození 

chodníčku a opěrné zdi.  

6) Inventarizace majetku 

OV Pěkov byl seznámen, že v pátek 25.ledna 2013 proběhla inventarizace majetku obce Pě-

kov a Hony. Za Město byli přítomni : Mgr.Škop - místostarosta, A.Rutarová, za OV Pěkov 

Ing.Marel. Z inventarizace bude vypracován zápis. Předběžně lze konstatovat, že nebyly 

shledány závady.  



7) Socha Svaté Trojice pod Ostašem  

OV Pěkov souhlasí s návrhem rodiny Thérových (č.p. 3) převést sochu Svaté Trojice a 

pozemek pod ní do majetku Města. Převod bude proveden bezúplatně. Město Police nad 

Metují potom bude mocižádat o dotaci nebo grant na opravu a rekonstrukci. Obč. sdružení 

„Společnost pro rozvoj Pěkova a Honů" nabídlo rovněž pomoc přiřešení tohoto problému.  

8) Ostaní 

Pan Vladimír Vacek požádal místostarostu Mgr.Škopa o vyhrňování sněhu v prostoru před 

hasičárnou.  

Příští jednání OV Pěkov je plánováno během měsíce března 2013. 

Zapsal: Vladimír Vacek Schválil: Ing.Norbert Marel 

Pěkov, 14.února 2013 

Aktualizováno ( 14. 02. 2013 ) 

 


